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Bij afwezigheid van de president en de vice-president maakt de vice-vice-president in de persoon 
van Hans Kietselaer zijn debuut als voorzitter van de avond. Reeds in het begin van deze notulen 
stelt de secretaris er prijs op mede te delen dat de vice-vice zich uitstekend van zijn taak heeft 
gekweten. Zo verwelkomde hij in welhaast vloeiend Duits twee Lionsvrienden uit Dorsten, die 
ons weer met een bezoek vereerden. Het opkomstpercentage bedraagt deze avond na sluiten van 
de telling 66%, terwijl er 4 p.m.ers aanwezig zijn. 
 
De notulen van 5 maart worden voorgelezen en goedgekeurd, waarna de vice-vice een aantal 
mededelingen de revue laat passeren. 
.Middels Henk Breuker wordt een plaatsvervangend lid voor de Interservice Oost-Europa 
gezocht. Geheel spontaan meldt Ruud Wink als zodanig te willen functioneren. 
.Op 28 juni is weer het invalidenconcert. Alweer voor de derde maal biedt Rien ter Brugge zich 
aan om voor de laatste keer dit op zich te nemen. Zoveel service van Rien werkt aanstekelijk en 
onmiddellijk melden zich een aantal leden als chauffeur aan. Dit alles gaat zo snel dat uw 
secretaris slechts de namen kan noteren van Theo Kamps (mits heelhuids terug van zijn 
fietstocht), Hans Bruyn, Herman de Lange en Gerard Hehenkamp. Maar Rien heeft alle namen. 
.Binnenkort ontvangt eenieder een opgaveformulier voor Koninginnedag. Ongeveer 25 Duitse 
Lionsvrienden zullen samen met hopelijk velen van ons aan de stadswandeling meedoen, 
beginnend om 18.00 uur, waarna om  20.30 uur bijzondere taphap bij Hanneke. 
.Zondag 25 mei organiseert LC DE Liemers de Open Nationale Panoven Petanque 
Kampioenschappen. Eenieder die vaardig de ballen kan hanteren wordt van harte uitgenodigd. Er 
vallen geldprijzen te verdienen. 
.Zaterdag 21 juni passeren zo’n 40 à 50 Duitse gymnasiasten onder leiding van Jan Kruit het 
Doetinchemse in het kader van een meerdaags bezoek aan Nederland. Wij bieden lunch aan. 
.De sjoelbakproblematiek is blijkbaar nog steeds niet helemaal opgelost. Jan Jurriens zal een en 
ander coördineren. 
.Voorstel van Gus Breuker om opbrengst stadsfeest dit jaar te bestemmen voor Cock Stap, die het 
geld goed kan gebruiken voor transport van kinderkleding naar Roemenië. Wordt als 
mogelijkheid door bestuur meegenomen. Andere suggesties zijn nog welkom. Binnenkort komt 
bestuur met voorstel. 
.Aanmelding voor uitstapje op 30 mei is inmiddels mogelijk. 
 
Dan geeft onze vice-vice het woord aan Cors Simons, die een warm pleidooi houdt voor steun 
aan scholenproject in IndonesiÎ van zuster Placida. Er is dringend behoefte aan middelen om 
scholen op te knappen, waar 2250 kinderen les krijgen. Plaatselijke Lionsclubs zeggen 
aanzienlijke bijdrage toe, evenals LC Hamalandse Wisch, die al eerder deze scholen ondersteund 
hebben. Het bestuur zegt in ieder geval f. 1000,00 toe. Vergadering stemt in. Ook dit zou doel 
stadsfeest kunnen zijn. 
 
Na de pauze wordt het woord gegeven aan de heer Van Gils, bestuursvoorzitter van het 
Graafschapcollege. Hij vertelt ons dat het college een samenvoeging is van 25 
onderwijsinstellingen uit Doetinchem e.o., waaronder MTS, Streekschool, MEAO, avond vwo 
MDGO, vormingsinstituten en centrale school voor verpleegkunde. Het college herbergt 10.000 



leerlingen, die worden geïnstrueerd door 400 leraren en bestuurd door 150 managers en 
administranten. Er wordt les gegeven op meerdere locaties. De nieuwbouw aan de 
Hubernoodtstraat zal straks 3000 leerlingen omvatten. 
Het Graafschapcollege is nu onderverdeeld in een zestal sectoren, te weten techniek, economie, 
gezondheidszorg, leerlingwezen, volwassenonderwijs en een sector cursussen. Iedere sector heeft 
zijn eigen directie en administratie, waarboven een triumviraat als college van bestuur, waarvan 
Van Gils voorzitter is. 
De minister wil dat deze scholen zich richten op educatie en beroepsonderwijs, waar een veelheid 
aan kennis over brede maatschappelijke problemen gebundeld wordt om tegemoet te komen aan 
allerlei behoeften uit de maatschappij. In concreto leidt men op voor beroepen bijvoorbeeld in 
gezondheidszorg of administratieve sector, draagt zorg voor doorstroming naar vervolgopleiding, 
vangt schoolverlaters op, bestrijdt werkeloosheid en richt zich ook op de onderkant van de 
maatschappij door mensen wegwijs te maken in de voor velen ingewikkelde wereld van 
aanvragen en formulieren (bestrijding van functioneel analfabetisme) of door allochtonen 
zelfredzaamheid in taal en dagelijkse bezigheden bij te brengen in een voor hen vreemde wereld. 
Dat dit een gigantische klus is maakt Van Gils goed duidelijk. Het Graafschapcollege werkt met 
een budget van 50 miljoen gulden per jaar. Binnenkort moeten 1000 computers in alle 
vestigingen met elkaar communiceren om lesroosters en -onderwerpen gestroomlijnd te laten 
verlopen. Van Gils was deze avond in ieder geval een goed communicator die zijn zaak met 
verve en enthousiasme bracht. 
 
 
H. Drost, 
secretaris 
 


